
Referat Lokalrådsmødet onsdag d. 22.  november 2017 kl. 19.00 i Elkjær Hal-

/Multihus  
 

Deltagere:    

Lokalrådet    Irene H. Hansen, Inge 
S. Konradsen  

GLOOB     Jonas  Winther 
GLIF     Sussi Lang  
Elkjær Hal-
/Multihus  

 Jørgen Madsen 

Vandværk    Bjarne Christensen 
Grønbjerg RC
  

fraværende  

Elkjærklub   Afbud Grete Pedersen   
Ringive 
Jagtforening  

fraværende  

Menighedsråd   Thyra Vindbjerg   
Spejderne  Leif Hansen 
 
  

1.  Generel orientering fra Lokalrådet  
❖ Orientering fra kommunen 
❖ Evaluering af fællesspisning oktober 
❖ Næste års program / mødedatoer 

 

Ad. 1 Mail fra kommunen er videresendt til alle foreningerne. Obs mail sendt fra formanden d. 20. nov om  
ansøgninger til kommunens pulje på 6, 8 mil. Kr, her er der deadline 10. jan. 2018 for ansøgnings 
frist. Lokalrådet (Irene) sætter opslaget op på Glinfo og FB. 
 
Fællesspisning var en succes mht.  deltagerantal, fortsætter som aktivitet i 2018. 
 
Mødedatoer Lokalrådet 2018: 23. jan.,  17. april, 4. sept. samt 20. nov. 
Generalforsamling: Tirsdag d.15. maj 
Aktive dage 24. og 25. aug. 2018 
Fællesspisning 28. sept. 2018 
Herudover vedligehold af bålhytten i Langelund. (Planlægges på møde i april). 

2.  Velkomstmappe: 
❖ Mappe klar til omdelinger 
❖ Forslag om engelsk udgave. 
❖ Adresser: 

➢ Hovedgaden 20 
➢ Hovedgaden 40 
➢ Klinkvej 20 
➢ Klinkvej 29 
➢ Diagonalvejen 108 
➢ Lyngparken 10 
➢ Buen 8 
➢ Øgelundvej 85 
➢ Øgelundvej 65 

 



Ad. 2 Snart klar til omdeling. Irene og Inge omdeler. Flere adr. tilføjet til listen.  
 
Ved omdeling være obs. på sprog da der p.t. ikke synes muligt at lave en engelsk version 
(Anstrengelser står de mål med udbyttet???). 
 
Aftalt at der laves en FB opdatering når vi omdeler mappen således vi evt. får oplyst nye tilflyttere. 

3.  Støtteforening  
❖ Modtaget ansøgninger, Skolen 

Ad. 3 Elkjærafdelingen (Skolen) har sendt en ansøgning og de har fået bevilget 20000 kr. til buskørsel for 
skoleåret 2017/2018. 

4.  Bordet rundt 
  

Ad. 4 Foreningerne orienterede  

 5.  Evt. 

Ad. 5 Spørgsmål: Hvem vedligeholder områderne omkring de projekter der er lavet. Eks. Sti samt underlag 
ved svævebane?  
Spørgsmål: Hvad sker der i projektgruppen og hvor langt er de? 
Spørgsmål: Hvordan findes der en formand til Lokalrådet til generalforsamling i maj? Er 
sammenlægninger af foreninger i fremtiden vejen frem? 

Referent 23. nov. 2017 Irene Holmbo Hansen 


